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FINGERSTOCK GASKETS AND METAL GROUNDING PRODUCTS
As the world’s leading fabricator of fingerstock, Laird Technologies has developed highly 
sophisticated, and often proprietary, shielding and grounding technology.

Our innovations are necessary to achieve outstanding combinations of performance parameters. 
From a vast selection of product configurations, platings and mounting techniques, to a full range 
of low compression force requirements and high transfer impedance characteristics, there is a Laird 
Technologies gasket or grounding product just right for the job.

This version of Sticky Fingers® beryllium copper shielding gaskets features a special U-shaped end 
that permits the finger of the strip to slide when enclosure doors are closed. It also retains the 
strip’s fingers when enclosure doors are open, thus preventing accidental damage to the fingers. 
Shielding effectiveness is >115 dB for a 100 MHz plane wave.

Four models provide you a choice of widths to suit your application. They are available in standard 
16.000 in. (406.400 mm) lengths, except 97-515 which is furnished in 24.000 in. (609.600 mm) 
lengths. Also, all styles are available in continuous 25.0 ft. (7.6 m) coils, and in your choice of all 
finishes except tin lead and satin tin.

These 97-Series products are also available in UltraSoft® low compression force 98-Series.

97-515 97-521 97-541 97-542
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PHYSICAL PROPERTIES

SERIES A B C
D 

PITCH
E 

SLOT
I 

DIA
L

APPROX 
LENGTH 
in (mm)

APPROX 
COIL 

 FT (M)

97-515 0.760 
(19.304)

0.230 
(5.842)

0.004 
(0.102)

0.375 
(9.525)

0.032 
(0.813)

0.080 
(2.032)

0.060 
(1.524)

24.000 
(609.600)

25.0 
(7.6)

97-521 0.510 
(12.954)

0.140 
(3.556)

0.003 
(0.076)

0.250 
(6.350)

0.022 
(0.559)

0.060 
(1.524)

0.070 
(1.778)

16.000 
(406.400)

25.0 
(7.6)

97-541 0.380 
(9.652)

0.120 
(3.048)

0.003 
(0.076)

0.188 
(4.775)

0.018 
(0.457)

0.060 
(1.524)

0.050 
(1.270)

16.000 
(406.400)

25.0 
(7.6)

97-542 0.250 
(6.350)

0.080 
(2.032)

0.003 
(0.076)

0.188 
(4.775)

0.018 
(0.457)

0.060 
(1.524)

0.050 
(1.270)

16.000 
(406.400)

25.0 
(7.6)
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Компания «ЭлектроПласт» предлагает заключение долгосрочных отношений при 
поставках импортных электронных компонентов на взаимовыгодных условиях! 

 
Наши преимущества: 

 Оперативные поставки широкого спектра электронных компонентов отечественного и 
импортного производства напрямую от производителей и с крупнейших мировых 
складов; 

  Поставка более 17-ти миллионов наименований электронных компонентов; 

 Поставка сложных, дефицитных, либо снятых с производства позиций; 

 Оперативные сроки поставки под заказ (от 5 рабочих дней); 

 Экспресс доставка в любую точку России; 

 Техническая поддержка проекта, помощь в подборе аналогов, поставка прототипов; 

 Система менеджмента качества сертифицирована по Международному стандарту ISO 
9001; 

 Лицензия ФСБ на осуществление работ с использованием сведений, составляющих 
государственную тайну; 

 Поставка специализированных компонентов (Xilinx, Altera, Analog Devices, Intersil, 
Interpoint, Microsemi, Aeroflex, Peregrine, Syfer, Eurofarad, Texas Instrument, Miteq, 
Cobham, E2V, MA-COM, Hittite, Mini-Circuits,General Dynamics и др.); 
 

Помимо этого, одним из направлений компании «ЭлектроПласт» является направление 
«Источники питания». Мы предлагаем Вам помощь Конструкторского отдела: 

 Подбор оптимального решения, техническое обоснование при выборе компонента; 

 Подбор аналогов; 

 Консультации по применению компонента; 

 Поставка образцов и прототипов; 

 Техническая поддержка проекта; 

 Защита от снятия компонента с производства. 
 
 
 

 
 

Как с нами связаться 

Телефон: 8 (812) 309 58 32 (многоканальный)  
Факс: 8 (812) 320-02-42  
Электронная почта: org@eplast1.ru  

Адрес: 198099, г. Санкт-Петербург, ул. Калинина, 

дом 2, корпус 4, литера А.  
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